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Zápis z řádného zasedání AS FPF SU dne 13. 5. 2014
 

Přítomni: RNDr. J. Kovář, Ph.D., PhDr. P. Vojtal, T. Bílá, PhDr. L. Foberová, Ph.D., B. Smijová,
Mgr. M. Urbanec, Ph.D. J. Skácelík, Mgr. P. Rataj,  Mgr. J. Siostrzonek, Ph.D.

Omluveni: prof. Mgr. J. Štreit,

Hosté: prof. RNDr. Z. Stuchlík, CSc., Ing. Mgr. J. Svoboda

 

1. AS FPF SU projednal a chválil č. j. 4/14/AS – Návrh rozpočtu fakulty na rok 2014.
Materiál komentoval tajemník fakulty. Navržený rozpočet je vyrovnaný. Bude následovat
podrobný rozpis na jednotlivá pracoviště. Rozpis pro ústavy bude konzultován s
vedoucími ústavů. Provozní fond tvoří i režie s evropských projektů.

Skácelík dotaz na děkana, zda je v rozpočtu počítáno také s prostředky na reprezentaci
fakulty. Toto bude řešit nové centrum. Na financování propagace fakulty se musejí hledat i jiné
prostředky.

Hlasování: 9 pro

 

Různé:

J. Siostrzonek – děkan Tuleja (OPF Karviná) hodnotil situaci na OPF v Karviné na minulém
zasedání AS SU. Dochází k redukci počtu kateder i pracovníků. Dne 26. 5. 2014 svolává
rektor schůzku /workshop/ k financování školy. Předseda AS FPF SU vyzval k účasti na tomto
setkání všechny senátorky a senátory. Na OPF došlo k razantnímu snížení financování,
pokles studentů. Nízký počet členů AO na zasedání AO signalizuje patrně to, že je na FPF
vše v pořádku.

Děkan - na OPF překračovali kvótu nefinancovaných studentů. MŠMT omezuje počty
financovaných studentů. V příštím roce dojde i na FPF SU k úsporným opatřením, která
souvisejí s ukončením evropských projektů. Pozitivní je, že došlo u některých ústavů
k zvýšení vědecké výkonnosti. Na některých ústavech zase došlo ke snížení této aktivity.
Klíčové je udržet všechny studijní programy, hledat ovšem úspory, intenzivnější propojení
mezi jednotlivými ústavy. Hledat cesty ke zvýšení kvalitativních faktorů v rámci zahraniční
spolupráce, úspory v rámci studijních programů, omezené využití fondu rezerv.

T. Bílá – dotaz na uznávání předmětů (kreditů) studentských mobilit Erasmus. Při uznávání by
měl mít hlavní slovo garant oboru a vedoucí ústavu.

Dotazník Rady VŠ pro doktorandy – apelace na to, aby doktorandi dotazník vyplnili, distribuce
emailem.

Děkan navrhl setkání AS FPF SU se senátory AS SU – datum a místo bude upřesněno.

Příští zasedání AS FPF SU se uskuteční 2. 6. 2014 ve 13.00 hod. v zasedací místnosti
děkanátu.

 

 

Usnesení z řádného zasedání Akademického senátu FPF SU ze dne 13.
května 2014
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1. AS FPF SU schvaluje Návrh rozpočtu FPF SU na rok 2014.

 

PhDr. Petr Vojtal

předseda AS FPF SU


